

Recorded Session Notice 

A note to participants:

The virtual National Autism Conference will be audio/video recorded. The organizers of this meeting from the National Autism Strategy Secretariat at the Public Health Agency of Canada have consulted the Privacy Management Division, within the Public Health Agency of Canada and have determined that there is a legitimate authority, as required by the Privacy Act, to collect the personal information that will be recorded during this meeting. The personal information may include your image, voice, personal views and opinions and any other information you chose to share. The recordings may be transcribed,  distributed to stakeholders, shared with other Government of Canada departments as deemed relevant to the development of a national autism strategy; and will be deleted once they are no longer required. For more information, please contact the National Autism Strategy Secretariat at  .

Avis de séance enregistrée

Note aux participants :

La conférence nationale sur l’autisme sera virtuelle et enregistrée en audio/vidéo. Les organisateurs de cette réunion du Secrétariat de la stratégie nationale sur l’autisme de l’Agence de la santé publique du Canada ont consulté la Division de la gestion de la protection des renseignements personnels de l'Agence de la santé publique du Canada et ont déterminé qu’il existe un pouvoir légitime, comme l’exige la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour recueillir les renseignements personnels qui seront enregistrés lors de cette rencontre. Les renseignements personnels peuvent comprendre votre image, votre voix, vos points de vue et opinions personnels et toute autre information que vous avez choisi de partager. Les enregistrements peuvent être transcrits, distribués aux intervenants, partagés avec d’autres ministères du gouvernement du Canada, selon ce qui est jugé pertinent pour l’élaboration d’une stratégie nationale sur l’autisme ; et seront supprimés dès qu’ils ne seront plus nécessaires. Pour plus d’informations, veuillez contacter le Secrétariat de la stratégie nationale sur l’autisme à l’adresse courriel nas_sna_secretariat@phac-aspc.gc.ca.
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